

# RKITEKTURSEKTIONENS

## Styrelseråd

8-03-2023

Plats: A-skolan, sal A315

Fika: Ingen ansvarig, överblivet fika behövde ätas upp

Närvarande: Alex, vincent, Linn, Evelyne, gottfrid, Johan (Ordf. ISB) Niklas via zoom

1. Mötet öppnas kl 12:20
2. Fika samkväm med styrelsen
3. Runda
  - a. Vincent har varit på S-länken möte. Fixat med kamratstendiet
  - b. Linn har fått sitt personnummer, försöker fixa allt nödvändigt för ekonomi. Märkestävlingen har gått igenom, alexanders förslag vann. Sedan senaste SM har Linn laddat upp uppdaterade stadgar, diverse kommunikation är uppdaterad och fixad.
  - c. Evelyne har fixat kontrakt ang. nycklar. Hon kandiderar även till SRO. Evelyne har fixat omslagsbild till Lokalguiden. FOGA vill ha sittning på annan plats. Nycklar ligger på expeditionen till våra nya lås, de ska delas ut till alla som behöver. Godkännande för nya lås avvaktas med tills alla har nycklar.
  - d. Alex har vart på UR, gått med i fakultetsförnyelsen.
  - e. Niklas känner sig mer och mer säker i sin nya post.
  - f. Det rullar på för gottfrid.
4. Framtidens Utbildning Workshop
  - a. en slackgrupp har startats. Vi fortsätter att leta folk. Hittills saknas det bara några enstaka personer.
5. Praxis workshop
  - a. Nästa tisdag kväll (14 mar)
6. Nya nycklar
  - a. 17 till sektionsförrådet
  - b. 8 till bygget
7. Inbjudningar & representation
  - a. 2 inbjudn. från datasektionen. Vårbalen och jubileumsfirande.
  - b. 1 inbjudn. från Medicinska föreningen!

8. Frågan om öppet hus
  - a. Vincent blev tillfrågad om öppet hus, man får stålar.
  
9. Skolrådsordförande ABE
  - a. Evelyne kandiderar. ABE skolan har nu ett skolråd!
  
10. S-länken
  - a. Vincent var på möte med S-länken. träffade alla näringslivskontakter och höga positioner inom ABE-skolan.
  - b. S-länken ska bli bättre på att ge första intryck under exempelvis mottagningen.
  - c. Arkipelagos avsaknad skadar vår näringslivskontakt. S-länken är inte särskilt relevant för arkitekturstudenter just nu, detta borde ändra på!
  
11. Övrigt
  - a. LAS hittade en felstavning i reglementet. Styrelsen röstade igenom att vi rättar det.
  - b. Påminnelse att anmäla till SSSS!
  - c. Åskning ang. ugnsplåtar? Borde eventuellt ligga på centrala inköp.
  - d. Eventuella ekonomiska problem ang. fullmakter (Gottfrid och vincent sinsemellan)

12. mötet avslutas

Mötet avslutas kl. 12:52